

03 JANUARY, 2025



<https://pinnacleschool.ae/>

PRINCIPAL NEWS & NOTES

Welcome to Term 2! Happy New Year 2025!

Dear Parents and Guardians,
AssalamuAlaikum,

On behalf of Pinnacle American School Abu Dhabi, I wish you a very blessed and prosperous New Year! Alhamdulillah (All praise be to Allah), we are excited to welcome you and your children back for Term 2, filled with new opportunities and meaningful learning experiences.

Our focus this term will be on strengthening skills in both Arabic and English, particularly in reading, writing, speaking, and listening. As well as working on physical and emotional wellbeing, we will be launching the eat right get active campaign and establishing a new student council! There is much to look forward this term insha'Allah.

Important Updates and Reminders

1. Accessing Term 1 Reports:

School reports for Term 1 are now available. Please ensure you have reviewed your child's progress and are aware of their individual targets for improvement. Use the following link to access the reports: [<https://orison.school/auth/login>].

2. Reduced Day on Monday, January 6, 2025:

Please note that students will finish at 11:00 AM on this day. However, attendance is vital as they will:

- Review their Term 1 targets.
- Learn about Term 2 timetables.
- Understand the behavior and academic expectations for the term.

3. Revised Daily Schedule Starting Monday, January 13, 2025:

Beginning this date, the school day will be extended by approximately 50 minutes to 1 hour to allow for:

- Increased Arabic and English class time across the school.
- Adjustments to ensure a more balanced and enriching learning experience.

Additional information, including updated bus transport schedules, will be shared soon, insha'Allah (God willing).

We look forward to seeing all students return on Monday, January 6, 2025, at the normal start time, ready to begin this exciting term.

Jazakum Allahu Khairan (May Allah reward you with goodness) for your continued support and partnership in your child's education. May Allah (SWT) bless our efforts and guide us all in achieving success.

*Warm regards,
Aisha Ashraf
School Principal*

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

مرحبًا بكم في الفصل الدراسي الثاني! سنة جديدة سعيدة 2025!

أعزائي أولياء الأمور،

السلام عليكم،

بالنيابة عن مدرسة بينكل الأمريكية في أبو ظبي، أتمنى لكم سنة جديدة مباركة ومزدهرة! الحمد لله، يسعدنا أن نرحب بكم وبأطفالكم مرة أخرى في الفصل الدراسي الثاني، المليء بالفرص الجديدة وتجارب التعلم الهادفة.

تركيزنا هذا الفصل سيكون على تعزيز المهارات في كل من اللغة العربية والإنجليزية، خاصة في القراءة والكتابة والمحادثة والاستماع. بالإضافة إلى العمل على تعزيز الصحة البدنية والفكرية، سنقوم بإطلاق حملة "كل بشكل صحيح وكن نشطًا" وإنشاء مجلس طلابي جديد! هناك الكثير من الأمور التي يمكن أن نتطلع إليها هذا الفصل إن شاء الله.

تحديثات وتذكيرات مهمة:

1.

الوصول إلى تقارير الفصل الدراسي الأول:

التقارير المدرسية للفصل الدراسي الأول متاحة الآن. يرجى التأكد من أنك قمت بمراجعة التقدم الذي أحرزه طفلك وأنت على دراية بأهدافه الفردية للتحسين. استخدم الرابط التالي للوصول إلى التقارير

[<https://orison.school/auth/login>].

2.

سيكون يوم الإثنين يوم قصير 6 يناير 2025

يرجى ملاحظة أن الطلاب سينصرفون في تمام الساعة 11:00 صباحًا في هذا اليوم. ومع ذلك، فإن الحضور أمر إلزامي لأنه سوف:

- سيتم مراجعة أهداف الفصل الدراسي الأول -

- تعرف على جداول الفصل الدراسي الثاني -

- فهم السلوك والتوقعات الأكاديمية لهذا الفصل -

3.

الجدول المدرسي المعدل إبتداءً من يوم الاثنين 13 يناير 2025

إعتبارًا من هذا التاريخ، سيتم تمديد اليوم الدراسي بحوالي 50 دقيقة إلى ساعة واحدة للسماح بما يلي

- زيادة وقت حصة اللغة العربية والإنجليزية في جميع أنحاء المدرسة -

- تعديلات لضمان تجربة تعليمية أكثر توازنا وإثراء -

سيتم نشر معلومات إضافية، بما في ذلك جداول النقل بالحافلات المحدثة، قريبًا إن شاء الله

ونحن نتطلع إلى رؤية عودة جميع الطلاب يوم الاثنين 6 يناير 2025، في وقت البدء العادي، استعدادًا لبدء هذا الفصل الدراسي المثير

جزاكم الله خيرًا على دعمكم المستمر وشراكتكم في تعليم أطفالكم. بارك الله في جهودنا ووفقنا جميعًا لتحقيق النجاح

مع أطيب التحيات،

عائشة أشرف

مديرة المدرسة